

1 May 2024

1 مايو 2024

Investor session on Abraj Energy Services SAOG audited financial statements for year end 2023 and Unaudited Condensed Interim financial statements for Three Months Period ended 31 March 2024

Abraj Energy Services SAOG would like to inform investors and financial analysts that an Investor Discussion Session was held on 1 May 2024, regarding the audited financial statements for year end 2023 and Unaudited Condensed Interim financial statements for Three Months Period ended 31 March 2024. The meeting also included a Q&A session at the end.

The video recording of the session is available on the link given below:

<https://youtu.be/tJkTLmu0MYE>



For further details, please contact our team:

Email: investor.relations@abrajenergy.com : البريد الإلكتروني

Phone: +968 24073268 : هاتف

سيف الحمحمي
الرئيس التنفيذي

Saif Al Hamhami
Chief Executive Officer

انعقاد الجلسة النقاشية مع المستثمرين حول البيانات المالية المدققة لعام 2023 والبيانات المالية المرحلية الموجزة والغير مدققة لشركة أبراج لخدمات الطاقة ش.م.ع. لفترة الثلاث أشهر والمنتهية في 31 مارس 2024

تود أبراج لخدمات الطاقة ش.م.ع. اعلام المستثمرين والمحليلين الماليين عن انعقاد الجلسة النقاشية مع المستثمرين بتاريخ 1 مايو 2024م، حيث تم استعراض ومناقشة النتائج المالية المدققة لعام 2023 والبيانات المالية المرحلية الموجزة والغير مدققة لفترة الثلاث أشهر والمنتهية في 31 مارس 2024، وتضمنت كذلك الرد على استفسارات المشاركين.

التسجيل المرئي للجلسة متاح على الرابط الموضوع أدناه:

<https://youtu.be/tJkTLmu0MYE>



للمزيد من التفاصيل يرجى التواصل مع الفريق: